
Občni zbor ZB NOV Sostro - Podlipoglav
V soboto 1. marca so se v

spominskem domu ZB NOV v
Podlipoglavu zbrali člani krajev-
ne organizacije Zveze borcev
NOV Sostro - Podlipoglav. Od
85 članov se je zbora udeležilo
kar 59 članov. Na dnevnem
redu so imeli več vprašanj, med
njimi tudi, ali je potrebno to
organizacijo združiti s sosednjo
v Zadvoru, za kar je sprožil
akcijo tovariš Dimnik pred-
sednik KO ZB NOV Sostro-jtad-
lipoglav. Na občnem zboru se je
pokazalo, da združitev ni po-
trebna, ker tudi v takem sestavu
lahko uspešno deluje: za zdru-
žitev sta bila dva glasova, za sa-
mostojni obstanek pa 57 čla-
nov.

Med razpravo je bila spro-
žena tudi potreba po organizi-

rani obliki delovanja organi-
zacije. Sklenili so, da bo v na-
slednjih obdobjih potrebno na-
črtneje razvijati tradicije NOB,
še posebno zato, ker je naša
mladina močno zainteresirana
za sodelovanje z borčevsko
organizacijo v Sostrem in Za-
dvoru.

Obsodili so cerkveni tisk, ki
se močno vmešava v politično
plat življenja, več poudarka pa
so dali tudi tisku stanovske
organizacije kot so TV-15 in
druge publikacije. Izražena je
bila želja, da bibil TV-15,bolj
razširjen, ne samo med borci,
temveč tudi med mladino, po
zavodih in zlasti šolah.

Zbor ni imel pregleda, kako
je razširjen borčevski tisk, po-
udaril pa je, glede na potrebe,

da je temu vprašanju treba po-
svečati več pozornosti. Veliko
so tudi govorfii o borcih mla-
doletnikih, ki še nimajo ure-
jenih ustreznih pravic in ugo-
tovili, da teza, ki naj bi mlade
borce čim dlje zadrževala v de-
lovnem razmerju, ni sprejem-
ljiva, kajti očitne so posledice
vojnega napora tudi pri mlajših
borcih, ker je bil med vojno pri-
zadet njihov razvoj. Nadalje so
govorili tudi o izletih. Poudarili
so željo, da bi morali v bodoče
organizirati izlete v zgodo-
vinske kraje, kot so Rab,
Gonars, in drugi. Prevečkrat je
ovira finančno vprašanje, ker so
izleti dragi. Kljub temu bo
treba iskati načine, kako bi
poživfli to področje delovanja.

ALOJZ KASTELIC


